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BR.0002.11.2022.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XLI/2022 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 29 grudnia 2022 roku 

 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XLI sesję Rady Gminy Baranów o godz. 12:00. Powitał Radnych (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecnych 2 Radnych: P.Marciniak, M.Tyra,), P.Wójt 

B.Lewandowską – Siwek, P.Skarbnik M.Żłobińską, P.Sekretarz I.Skibę, P.Kierownik CUW S.Szmaję, 

P.Kierownika Inwestycji A.Kiedosa,  P.Inspektor M.Fras oraz informatyka.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 13 Radnych, co stanowi 

quorum przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: https://baranow.esesja.pl/transmisja/33080/sesja-rady-w-

dniu-czwartek-29-grudnia-2022.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad – Brak. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2022-2027. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Baranów na 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Baranów.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2023 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów 

na lata 2023-2027. 

13. Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zamknięcie sesji.        

                    

Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

Wójt B.Lewandowska-Siwek przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od ostatniej sesji. 

Powiedziała, że uchwały z poprzedniej sesji zostały zrealizowane (04:37 – 06:36 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jakieś pytania do Pani Wójt – brak. 

https://baranow.esesja.pl/transmisja/33080/sesja-rady-w-dniu-czwartek-29-grudnia-2022.htm
https://baranow.esesja.pl/transmisja/33080/sesja-rady-w-dniu-czwartek-29-grudnia-2022.htm
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Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer (06:50 – 07:22 minuta transmisji) powiedział, że w okresie od 

ostatniej sesji: 

- 14 grudnia uczestniczył w spotkaniu wigilijnym z Dyrektorami szkół  

- 16 grudnia uczestniczył w Wigilii Gminnej w Grębaninie 

Do biura rady w okresie od ostatniej sesji wpłynęły: 

- 12.12 wpłynęła skarga na Wójta Gminy Baranów, uchwała w tej sprawie będzie procedowana na 

dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer podziękował za wszystkie życzenia świąteczne, które 

wpłynęły i zostały złożone Radzie Gminy.  

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer poprosił Panią Skarbnik Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (07:39 – 12:22 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLI/336/2022 - stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2022-2027. 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer poprosił Panią Skarbnik Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (13:10 – 14:45 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2022-2027. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
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Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLI/337/2022 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer poprosił Panią Skarbnik Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały (15:30 – 16:06 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLI/338/2022 - stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Baranów na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że projekt uchwały został przesłany Radnym i 

każdy mógł się z nim zapoznać. Zapytał czy ktoś ma pytania do Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Baranów na 2023 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLI/339/2022 - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Ewę Marszałek o omówienie projektu uchwały. 

Radna E.Marszałek przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały (18:40 – 23:57 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Baranów. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLI/340/2022 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej. 

Przewodniczący Rady Gminy M. Kremer poprosił P.Kierownik CUW Sylwię Szmaję o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (25:00 – 25:51 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania projektu uchwały bez odczytywania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności 

publicznej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XLI/341/2022 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że procedowanie uchwały w sprawie 

budżetu odbywa się zgodnie z §11 Uchwały Nr XXXIX/245/2010 Rady Gminy Baranów z dnia 

31.08.2010r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Baranów. W związku z 

powyższym poprosił P.Skarbnik o krótkie przedstawienie projektu uchwały, która szczegółowo 

omawiana była na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych oraz odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej.  

P.Skarbnik omówiła najważniejsze elementy projektu budżetu oraz autopoprawkę do projektu budżetu 

na 2023r. (27:17 – 31:49 minuta transmisji). Następnie odczytała Uchwałę Nr SO – 3/0952/132/2022 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 8 grudnia 2022r. w sprawie 

wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Baranów na 2023 rok – opinia pozytywna 

(32:00 – 47:13 minuta transmisji), stanowi załącznik nr 8 protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w tym roku wszystkie Komisje Stałe 

Rady Gminy Baranów zaopiniowały pozytywnie projekt budżetu na 2023 rok ora projekt WPF na lata 
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2023-2027 i nie wniosły żadnych wniosków. W związku z tym poprosił Przewodniczącą Komisji 

Budżetu i Finansów o odczytanie opinii Komisji o w/w projektach. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów M.Florczak odczytała opinię Komisji Budżetu i 

Finansów Rady Gminy Baranów w sprawie projektu budżetu na 2023 rok i projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 2023-2027, stanowiącą załącznik do Uchwały Nr 

1/2022 Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Baranów z dnia 28 listopada 2022r. w sprawie 

wydania opinii o projekcie budżetu na 2023 rok oraz o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Baranów na lata 2023-2027 (47:45 – 51:28 minuta transmisji) – opinia wraz z Uchwałą 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer otworzył dyskusję nad projektem budżetu na 2023 

rok. W dyskusji wzięli udział: (51:50 – 53:47 minuta transmisji): 

Radny Grzegorz Bystry zapytał czy dobrze zrozumiał podczas omawiania projektu budżetu na 

Komisji, że żaden wniosek złożony przez Radnych, Sołtysów i innych nie został uwzględniony ze 

względów finansowych? 

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek odpowiedziała, że zostały ujęte wnioski, które pokrywały się z 

zaplanowanymi na 2023r. inwestycjami, m.in. droga w Grębaninie, także nie można powiedzieć że 

wszystkie wnioski zostały odrzucone. Dodała, że nie wszystkie złożone wnioski mogą być 

uwzględnione ze względu na ograniczony budżet. Powiedziała, że każdy ma prawo wnieść wniosek, 

jednak nie wszystkie można zrealizować. Wyjaśniła, że jest wiele rozpoczętych inwestycji, które 

przechodzą na 2023r. a budżet jest ograniczony, stąd nie wszystkie wnioski zostały w budżecie ujęte. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze zabrać głos? 

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowań bez odczytywania. 
 

Głosowano w sprawie: Podjęcie autopoprawki do projektu budżetu na 2023 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

Autopoprawka została przyjęta przez Radnych jednogłośnie. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania bez odczytywania projektu uchwały w sprawie budżetu gminy 

na 2023 rok.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie budżetu na 2023 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XL/342/2022 - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 
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Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2023-2027. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że projekt został omówiony wspólnym 

posiedzeniu Komisji Stałych i poprosił P.Skarbnik o zabranie głosu i odczytanie opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej.  

P.Skarbnik odczytała Uchwałę Nr SO – 3/0951/628/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 8 grudnia 2022r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 2023-2027 – opinia pozytywna 

oraz odniosła się do uwag zawartych w opinii (56:27 –1:04:33 minuta transmisji) – opinia stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer otworzył dyskusję nad projektem Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 2023-2027. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji,  

przystąpiono do głosowania bez odczytywania projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 2023-2027. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Baranów na lata 2023-2027. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została jednogłośnie - Uchwała nr XL/343/2022 - stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 13 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady nie 

wpłynęły żadne interpelacje czy zapytania. 

 

Ad. 14 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek (1:05:51 – 1:14:13 minuta transmisji) w odniesieniu do 

wcześniejszej interpelacji Radnego G.Bystrego dot. niewypłacenia OSP Murator za benzynę, 

powiedziała, że odpowiedź była krótka bo P.Wójt chciała rozwinąć temat na sesji. Powiedziała, że w 

temacie przedstawionych rachunków prosiła Prezesa o osobiste wyjaśnienie tak wysokich rachunków i 

dodała, że nie otrzymała żadnych wyjaśnień. Powiedziała, że dowiedziała się, że tak wysoki rachunek 

wynika z udziału OSP Murator przez 3 dni w wypompowywaniu wody z jednego osiedla w Kępnie. 

Powiedziała, że w jednostce tej jest osoba, która pracuje również w PSP Kępno i zleca różne zadania 

OSP Murator. Dodała, że najprawdopodobniej włodarz Gminy Kępno nie zezwolił swojej jednostce 

OSP na udział, ze względu na fakt że dzieje się tak po każdych opadach i właściciel/ deweloper 

powinien zająć się tym problemem. Powiedziała, że jeżeli Gmina płaci za akcje to jednostka powinna 

poinformować gminę, włodarza czy mają wyjeżdżać do takich akcji, bo nie jest zasadne żebyśmy 

ponosili koszty, które należą do Kępna. Dodała, że nawet gdyby Pan Prezes przyszedł i poinformował 

to nie uzyskałby w tym przypadku zwrotu kosztów. Ponadto, P.Wójt podziękowała Radnym, Pani 

Skarbnik i wszystkim pracownikom urzędu za pracę w 2022r. i za zatwierdzenie budżetu na 2023r. 

Powiedziała, że budżet na 2023r. jest bardzo ambitny, pomimo zmniejszonych prawie o 15% 

dochodów. Dodała, że będziemy dalej pracować, starając się nie zaciągać kolejnego kredytu i nie 

zadłużać gminy i dalej będziemy się starać, aby gmina rozwijała się jak najlepiej. Dodała, że 
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chcielibyśmy móc zrealizować wszystkie wnioski mieszkańców i staramy się do nich wracać później, 

bo jesteśmy po to by realizować potrzeby mieszkańców. Powiedziała, że do Urzędu wpłynęła petycja 

jednego z przedsiębiorców naszej Gminy, zaniepokojonego sytuacją finansową Gminy i niskimi, w 

stosunku do innych gmin w powiecie, podatkami. Na koniec P.Wójt jeszcze raz podziękowała za 

jednogłośne zatwierdzenie budżetu i dobrą współpracę.  

 

Ad. 15 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer złożył Radnym, pracownikom i mieszkańcom życzenia 

noworoczne i wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie XLI sesji o godz. 13:15. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:        

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy    

            Małgorzata Fras     

 

 

Podpisał: 

 Przewodniczący Rady Gminy Baranów 

                    Marian Kremer                                                                                                                                                                       

 

 


